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Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

  

A Bizottsági ülés ideje: 2025. március 25. napján 14:30 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek:  

            Csernai Ferencné bizottsági elnök 

Palicz István Endre bizottsági tag   

Kracson Norbert bizottsági tag 

 Antal Pál Péter bizottsági tag 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag  

Dr. Csomós Katalin bizottsági tag  

Szegedi Tibor bizottsági tag  

 

Tanácskozási joggal meghívottak:  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

  

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

Nyiri Péter alpolgármester  

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság határozatképes, mivel a 7 tagból 7 tag jelen van, egyben az 

ülést megnyitotta. Megkérdezte a bizottság tagjait, hogy az ülés napirendjével kapcsolatosan van-e 

észrevétel vagy egyéb javaslat. 

 

Tekintettel arra, hogy észrevétel, javaslat nem volt, Csernai Ferencné elnök az ülés napirendjét 

szavazásra bocsátotta.  
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Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.  

 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal, - egyhangúlag - az ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta. 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Karika Margit házi gyermekorvos 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves 

munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos 

3. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 

11/2022.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési 

Programjának elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító 

Okiratának módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Zárt ülésen: 

Előterjesztés segélykérelmek elbírálására 
 

1. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi körzet éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Karika Margit házi gyermekorvost, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: az iskolaorvosi feladatok finanszírozására vonatkozóan 

tett kiegészítést. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: a beszámolóban szereplő passzív immunizálásról mondana 

Doktornő egy pár mondatot. Örül annak, hogy Doktornő ezzel is foglalkozik. Megkérdezte, hogy 

mi lenne akkor, ha a kötelező védőoltások beadása nem történne meg. 

 

Bodnár Ferenc Jánosné bizottsági tag: Doktornő felsorolja, hogy 11 védőoltás kötelező 

gyermekkorban és a szülők ezt mennyire nem szívesen fogadják el. Amennyiben a szülő ezt nem 

fogadja el, akkor a gyermek veszélyeztetettségé áll fenn. Megkérdezte, hogy a törvényileg 

kötelező védőoltásokat nem akarják elfogadni a szülők.  
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Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: az emberek megszokták, hogy a védőoltások 

megvédenek a betegségek ellen, de az oltásellenesek nem hiszik el, hogy ezek a kórokozók itt van 

közöttünk és bármikor újra elterjedhetnek. Az oltás hiánya miatt fordulhat elő az, hogy a kanyaró 

Romániában és Németországban is megjelent. A passzív immunizálás során a terhes kismama 

kapja meg az oltást, így ő aktívan immunizálódik és emiatt a gyermek már védetten születik meg. 

A védőoltások hatékonyak, ezért a mostani felnővő nemzedék már nem találkozik betegséggel. 

Amikor tömegesen előfordul majd az, hogy nem olttatják be a gyermekeiket a szülők akkor sajnos 

újra kialakulhatnak járványok. Az oltásellenesek jelenleg azt látják, hogy a gyermekeik nem 

betegednek meg, de ez azért van, mert a körülöttük lévő beoltott gyermekek megvédik őket is. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beszámolóban szereplő rendelési idő nem adja ki a 20 órát. 

Kérte, hogy nézzék meg ezt a működési engedélyben. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkérdezte, hogy készül-e arról statisztika, hogy milyen „oltás 

károsult” emberek vannak. Olvasott több újságcikket, amik azt bizonyítják, hogy a 

gyógyszergyárak eltitkolják a statisztikákat és a káros mellékhatásokat, amik a védőoltásoktól 

származnak. Nem volt még ilyen magas az allergiások száma és ez mind azután jött, hogy az 

oltásokat bevezették.  

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: a védőoltások után történő eset nem jelenti azt, hogy a 

védőoltások miatt jelentkezik. A magas allergiások száma inkább arra vezethető vissza, hogy 

magasabb a környezetszennyezés, nem tiszta az ivóvíz; a kipufogógázok káros kibocsátása, 

valamint a műanyag felhasználása is terheli a környezetet. Minden védőoltáshoz három-négy 

oldalas dokumentum tartozik, amit a szülő végig olvashat.  

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: véleménye szerint hagyd, döntse el az ember maga vagy a szülő 

hogy mi kerüljön be a szervezetébe. Senkinek semmi köze ahhoz, hogy a szülő mit csinál és 

elfogadhatatlan, hogy kényszerítve vannak a védőoltások beadatására. 

 

Dr. Csiba Gábor egészségügyi szakreferens: több évszázaddal ezelőtt az emberek pestisben, 

tuberkulózisban, szamárköhögésben és torokgyíkban haltak meg, a mai korban pedig daganatos 

megbetegedésekben halnak meg a legtöbben. A védőoltások kiszorították ezeket a 

megbetegedéseket. Amikor valaki nem olttatja be magát, akkor ez a védőerő gyengül és a 

környezetének is árt vele. Ezt a véleményét nem kellene terjeszteni, mert nem ért hozzá. 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: belátással kell lenni a környezetre is. A szülőnek nincs joga a 

gyermeket megfosztani azoktól a dolgoktól, ami jár neki akár az oktatásban, akár a 

gyógyászatban. Nincs szüksége arra az emberiségnek, hogy visszatérjenek a járványok. 

Megkérdezte, hogy találkozik-e Doktornő elhanyagolt, alultáplált gyermekkel. 

 

Dr. Karika Margit házi gyermekorvos: bármilyen elhanyagolás esetén jelezné a 

jelzőrendszerben, de nem fordul ilyen elő. 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: egészséget és erőt kíván a további munkához. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megköszönte a beszámoló elkészítését és Doktornő 

munkavégzését.  
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön arról, 

hogy – Dr. Karika Margit házi gyermekorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi I. számú házi 

gyermekorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

141/2025. (III.25.) határozata  

a sátoraljaújhelyi I. számú házi gyermekorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadásáról  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

döntött arról, hogy – Dr. Karika Margit házi gyermekorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi 

I. számú házi gyermekorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

2. Előterjesztés a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvost, hogy 

van-e kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: elnézést kért a beszámolóban előforduló adminisztrációs 

hibákért. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Palicz István Endre bizottsági tag: megkérdezte, hogy mit jelent pontosan a preventív ellátás. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: kardiovaszkuláris rizikófaktorok felmérése már a 

rendelőben a személyes megjelenés után megkezdődik a vérnyomásméréssel, szükség esetén EKG 

vizsgálattal. Betegeiket évente legalább egy alkalommal laboratóriumi vérvételi vizsgálatra 

küldik. Vannak olyan szűrővizsgálatok, amiket évente célszerű elvégezni. Megpróbálnak 

mindenkit meggyőzni a szűrővizsgálatok előnyeiről és fontosságáról.  Nagy reménnyel várják a 

prosztatarák megelőzésében az egyik legfontosabb diagnosztikai eszköz, a PSA vizsgálat 

engedélyezését az alapellátás számára. Elegendő lenne évente egy vérvétel a prosztatarák 

szűréséhez. Kevesebben kérték az éven az influenza ellen védőoltást.  

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: nagyobb beteglétszámra emlékezett a VIII. számú felnőtt 

háziorvosi körzetben. 

 

Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos: nagy az elvándorlás. Sokan elköltöznek 200 fővel 

kevesebb lett a beteglétszám. 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: a beteglétszám csökkenéssel kapcsolatosan sokszor felmerül 

az elvándorlás. Onnantól kezdve, hogy a gyermekek elkerülnek főiskolára, egyetemre, más 

városba kapnak munkát vagy házasság miatt költöznek el, a szülők a gyermekek után költöznek. 
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Ez a mobilitás ennek a természetes velejáró. Örömmel fogják fogadni a PSA vizsgálat 

engedélyezését. Megköszönte a beszámoló elkészítését és továbbra is számít Doktor Úr 

munkájára.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntsön arról, 

hogy – Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos által előterjesztett – a sátoraljaújhelyi VIII. számú 

felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

142/2025. (III.25.) határozata  

a sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

döntött arról, hogy – Dr. Kemecsei Miklós felnőtt háziorvos által előterjesztett – a 

sátoraljaújhelyi VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet éves munkájáról szóló tájékoztatót 

elfogadja. 

3. Előterjesztés a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 

11/2022.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: minden év április 1. napjáig az intézményi térítési díj 

összegét a képviselő-testület felülvizsgálja, és szükség esetén módosítja a rendeletet. Ki kell 

számítani az évi intézmény költségvetés alapján a szakfeladatok vonatkozásában az önköltség 

számítást és annak alapján meghatározni az intézményi térítési díjat, azt hogy melyik ellátási 

forma mennyibe kerül. Ezt követően a képviselő-testületnek van joga arra, hogy ne az intézményi 

térítési díjat fizettesse meg az igénybe vevővel, hanem egy csökkentett összeget állapítson meg. 

Minden éven elkészül a költségvetés számítás, annak alapján pedig az önkormányzati rendelet 

módosítása. A tervezet a szociális alapellátások vonatkozásában a lineáris függvény alapján 

növekedést nem tartalmaz. Növekedés akkor merül fel, ha a 3,2%-os nyugdíjemelés miatt valaki 

sávot vált. Bentlakásos intézmény vonatkozásában a rendelet-tervezet 3%-os emelést tartalmaz. A 

Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény házi segítségnyújtás vonatkozásában gondolkodott 

egy esetleges térítési díj bevezetésén. Megnézték a környékbeli településeket, hogy hol fizetnek és 

milyen összegeket. Sárospatakon, Pálházán és Szerencsen nincsen térítési díja a házi 

segítségnyújtásnak. Nagyobb településeken Tokajban 50,- forint/órát fizetnek 200.000 forinttól, 

Kazincbarcikán 755,-forint/ óra a térítési díj. A képviselő-testületnek évente két alkalommal 

lehetősége van arra, hogy módosítsa az intézményi térítési díjat. Az intézmény szociális alapon 
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biztosít étkeztetést azoknak a személyeknek, akik más módon a napi egyszeri étkezést nem 

tudják megoldani.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022. (VI. 28.) 

önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint alkossa meg. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

143/2025. (III.25.) határozata 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 11/2022.(VI.28.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátásokról szóló 

11/2022. (VI. 28.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezetben foglaltak szerint 

alkossa meg.  

 

4. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési 

Programjának elfogadására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: részletes öt évre terjedő program tervet tartalmaz. Bízik 

abban, hogy lesz annyi anyagi eszköz és pályázati forrás, hogy a felsorolt tervek nagy részét 

sikerül megvalósítani. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési 

Programját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  A Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 6 igen 

1 nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

144/2025. (III.25.) határozata 

Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, Fejlesztési Programjának elfogadásáról 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő- testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város 2024-2029. évi Gazdasági, 

Fejlesztési Programját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

5. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának 

módosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: megkérdezte, dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Kérdések, vélemények: 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Magyar Államkincstár Borsod-Abaúj- Zemplén Vármegyei 

Igazgatóság tájékoztatta Sátoraljaújhely Város Önkormányzatát a kormányzati funkciók és 

államháztartási szakágazatok osztályozási rendjéről szóló 15/2019. (XII. 7.) PM rendelet 3. számú 

melléklete 2025. január 1-jével bekövetkezett változásáról, miszerint a Sátoraljaújhelyi Egyesített 

Szociális Intézmény alapító okiratában szereplő 873000 szakágazatszámhoz tartozó besorolási 

elnevezés megváltozott. Jogszabályi változáson kívül érdemi változás nem történt az Alapító 

Okiratban. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Módosító Okiratát, valamint a 

módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát az előterjesztésben foglaltak szerint 

fogadja el. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

145/2025. (III.25.) határozata 

a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény Alapító Okiratának módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Egyesített Szociális Intézmény 

Módosító Okiratát, valamint a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

6. Előterjesztés egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott - vissza nem térítendő 

támogatás biztosítására 

 

Csernai Ferencné bizottsági elnök: kérte, hogy Micskó Benjámin betegségének kezeléséhez 

nyújtott támogatást tárgyalja meg a bizottság. Bízik abban, hogy összegyűlik a megfelelő összeg a 

kezeléshez.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Csernai Ferencné elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint a Szociális és Egészségügyi Bizottság javasolja a képviselő-
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testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - egyszeri, vissza nem 

térítendő, 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.   

 

S  z  a  v  a  z  á  s :  a Szociális és Egészségügyi Bizottság szavazáskor jelen lévő 7 tagja, 7 igen 

szavazattal – egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Szociális és Egészségügyi Bizottsága  

146/2025. (III.25.) határozata  

egyszeri – betegség kezeléséhez nyújtott – vissza nem térítendő támogatás biztosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Micskó Benjámin részére, - betegségének kezeléséhez - 

egyszeri, vissza nem térítendő 100.000.- Ft összegű támogatást biztosítson.  

 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, felvetés nem hangzott el Csernai Ferencné bizottsági elnök 

megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

Bodnár Ferenc Jánosné sk.                             Csernai Ferencné sk. 

Jegyzőkönyv-hitelesítő         Bizottság elnöke 


